
Toepassing van artikel 51 van het Reglement van inwendige Orde van de 
gemeenteraad. Interpellatie van G. VERSTRAETEN, gemeenteraadslid, betreffende 
de nieuwe brandweerkazerne in Kuregem. 
 
G. VERSTRAETEN donne lecture du texte suivant : 

G. VERSTRAETEN geeft lezing van de volgende tekst: 

Het Brussels Gewest heeft een stedenbouwkundige vergunning verleend voor de 
bouw van een nieuwe brandweerkazerne in Kuregem vlakbij het kanaal. De site heeft 
een bruto-oppervlakte van ongeveer 6.700 vierkante meter waarvan ongeveer 2.000 
is voorzien voor sportinfrastructuur. Het sportcomplex zal buiten de uren toegankelijk 
zijn voor de hele wijk, met aparte ruimtes voor de brandweerlieden en de sporters. De 
Gemeente zal instaan voor het beheer van de sporthal. De toewijzing van de 
bouwopdracht zou in principe eind dit jaar gebeuren. Nadien kunnen we de werken 
starten, die naar schatting twee jaar zouden duren. 
 
Omdat een grondige renovatie van de huidige kazerne in de Bergensesteenweg 
(gebouwd in 1966) te duur bleek, ging men op zoek naar een nieuwe bouwgrond. De 
liberale vakbond bij de Brusselse brandweer uitte eerder kritiek op de keuze van de 
nieuwe locatie, midden in Kuregem, omdat de brandweer daar al meerdere keren is 
aangevallen. 
 
Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 
 

- Kunt u meer info geven over de sportinfrastructuur die er zal komen? Is er voor 
de keuze van de inrichting overleg geweest met de wijk en de lokale clubs? 
Welke clubs hebben al aangegeven daar hun activiteiten te willen aanbieden? 

- Wordt er een speciaal veiligheidsplan ontwikkeld in samenspraak met de 
wijkbewoners om de veiligheid van het brandweerpersoneel te garanderen? 

-  
Dank u voor uw antwoorden 
 
Monsieur l’Echevin MILQUET donne lecture de la réponse suivante : 

Mijnheer de Schepen MILQUET geeft lezing van het volgend antwoord: 

Cette infrastructure sportive se compose d'une salle de musculation qui sera 

exclusivement réservée aux pompiers, ainsi que d'un hall omnisports ouvert sur le 

territoire de la Commune. C’est assurément une excellente nouvelle pour la pratique 

sportive à Anderlecht.  

Le hall omnisports sera prioritairement mis à disposition des pompiers en journée mais 

les créneaux disponibles en soirée, le week-end et partiellement en journée, seront 

gérés par le service « Sports ».  

Ces créneaux disponibles seront mis à la disposition des clubs sportifs locaux ou des 

associations, de la même manière que toutes les infrastructures sportives que gère le 

service « Sports », c’est-à-dire par le biais d'un appel à candidature. Plusieurs clubs 

se sont déjà montrés intéressés et pourront ainsi répondre à l’appel. 



Les clubs sportifs ont d’ailleurs participé, avec le service « Sports » et « Perspective 

Brussels » à différentes réunions préalables à la construction de la salle afin que celle-

ci puisse répondre également à leurs demandes.  

Concernant votre dernière question, de toute évidence, un plan d'intervention sera 

déterminé afin de garantir la fluidité des allers et venues des services de secours 

depuis et vers la caserne. Pas plus tard que la semaine dernière, le Bourgmestre 

évoquait d'ailleurs ce dossier avec le Colonel qui dirige tout le cadre opérationnel du 

SIAMU. 

G. VERSTRAETEN vraagt of er garanties zijn gegeven over de bezorgdheden van de 

brandweerlui over hun eigen veiligheid of heeft men die angsten kunnen wegnemen? 

Monsieur le Bourgmestre-Président confirme qu’il a rencontré le Colonel du corps des 

pompiers la semaine dernière. Cet aspect des choses a fait l’objet de la discussion et 

le Collège en tiendra évidemment compte. 

 


